
Zápisnica z 2. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 
konaného dňa 13. Decembra 2018 

 

Prítomní:  Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dávid Mišek, 
   Pavol Večerek, Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea 
   Kekeľáková Laššáková  

Neprítomní:  - 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Svetláková, Mgr. Monika Huráková, Ing. Katarína 
Košútová – zamestnankyne obce, Mgr. Alexandra Jaňáková – riaditeľka 
ZŠ s MŠ, Mgr. Marta Basárová – kontrolórka obce 

Verejnosť: - 

 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Karol 
Revaj (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle §13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 0 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 8 z 8 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať.  

 

K bodu 1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

Otvorenie zasadnutia 
1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá starosta obce) 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá starosta obce) 
3. Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 
4. Návrh VZN č. 34/2018 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými 

odpadmi na území obce Klin (predkladá Ing. Košútová) 
5. Návrh VZN č. 35/2018 o miestnych daniach a o podmienkach určovania a vyberania 

miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Klin 
(predkladá Ing. Košútová) 

6. Žiadosti občanov 
7. Rôzne (predkladá starosta obce) 
8. Uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie) 

Záver zasadania OZ 

Starosta oboznámil poslancov, že v bode 3. bude doplnený do názvu aj rozpočet obce na roky 
2019-2021. Zverejnenie bolo dodržané a poslanci boli oboznámení s návrhom rozpočtu, len sa 
to zle uviedlo v názve bodu 3. Ďalej by sa doplnil ako bod 6. Zmena prílohy č. 1 k VZN č. 



27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka 
školského klubu detí a potencionálneho stravníka školskej jedálne so sídlom na území obce 
Klin a na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce Klin.    

Vyzval prítomných poslancov, aby predniesli svoje návrhy, resp. pripomienky 
k predloženému programu. Starosta dal hlasovať za uvedený návrh programu.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

Program rokovania bol schválený. 

 

K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil návrh na zloženie overovateľov zápisnice a poverenie písaním zápisnice 
nasledovne: 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Overovatelia zápisnice: Ľudovít Svetlošák a Dušan Gonšenica 

Návrhová komisia: Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková a Pavol Večerek 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

 

K bodu 3.  

A) Rozpočtové opatrenia a rozpočet obce Klin na roky 2019-2021 (predkladá Mgr. 
Svetláková) 

Zamestnankyňa Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom rozpočtové opatrenie č. 
11 zo dňa 30.11.2018.  
Rozpočtové opatrenie  č. 11 - STAROSTA zo dňa 30.11.2018 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne : 
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2018   

Druh príjmu 
Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 014 099,00 2 940 668,00 2 951 949,00 11 281,00 
PRÍJMY OBEC 1 933 802,00 2 797 979,00 2 809 260,00 11 281,00 
BEŽNÉ príjmy 1 574 754,00 1 605 030,00 1 606 973,00 1 943,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  334 078,00 343 416,00 9 338,00 
Finančné operácie 359 048,00 858 871,00 858 871,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 80 297,00 142 689,00 142 689,00 0,00 
BEŽNÉ príjmy 80 297,00 119 360,00 119 360,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 23 329,00 23 329,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2018   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 014 099,00 2 925 876,00 2 937 157,00 11 281,00 
VÝDAVKY OBEC 1 028 270,00 1 863 186,00 1 874 467,00 11 281,00 
BEŽNÉ výdavky 450 413,00 512 051,00 513 994,00 1 943,00 



KAPITÁLOVÉ výdavky 577 857,00 1 351 135,00 1 360 473,00 9 338,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 985 829,00 1 062 690,00 1 062 690,00 0,00 
BEŽNÉ výdavky 985 829,00 1 059 570,00 1 059 570,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  3 120,00 3 120,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV    

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 167 099,00 158 917,00 158 917,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 167 099,00 158 917,00 158 917,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 10 175,00 36 130,00 36 130,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 10 175,00 33 630,00 33 630,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 2 500,00 2 500,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 50 618,00 110 073,00 110 073,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 50 618,00 110 007,00 110 007,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 66,00 66,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 721 807,00 1 481 795,00 1 492 270,00 10 475,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 154 950,00 145 746,00 146 883,00 1 137,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 566 857,00 1 336 049,00 1 345 387,00 9 338,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 4 900,00 11 017,00 11 017,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 900,00 6 807,00 6 807,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 4 210,00 4 210,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 18 500,00 18 150,00 18 150,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 18 500,00 18 150,00 18 150,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 55 171,00 47 104,00 47 910,00 806,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 44 171,00 38 794,00 39 600,00 806,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 11 000,00 8 310,00 8 310,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 1 028 270,00 1 863 186,00 1 874 467,00 11 281,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 450 413,00 512 051,00 513 994,00 1 943,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 577 857,00 1 351 135,00 1 360 473,00 9 338,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 985 829,00 1 062 690,00 1 062 690,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 985 829,00 1 059 570,00 1 059 570,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 3 120,00 3 120,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 985 829,00 1 062 690,00 1 062 690,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 985 829,00 1 059 570,00 1 059 570,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 3 120,00 3 120,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 014 099,00 2 925 876,00 2 937 157,00 11 281,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 436 242,00 1 571 621,00 1 573 564,00 1 943,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 577 857,00 1 354 255,00 1 363 593,00 9 338,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 0,00 14 792,00 14 792,00 0,00 

BEŽNÝ ROZPOČET     152 769,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     -1 020 177,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     882 200,00   

   
14 792,00 

 

Rozpočet upravený v príjmovej časti o sumu 11 281,- Eur. Bežné príjmy z preplatených 
žiadostí o platbu z projektu Zvýšenie energetickej efektívnosti. Kapitálový príjem – záverečná 
žiadosť o platbu.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby zobrali na vedomie rozpočtové opatrenie č. 11.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

Rozpočtové opatrenie č. 11 bolo vzaté na vedomie. 

 

Ďalej predniesla rozpočtové opatrenie č. 12 zo dňa 13.12.2018. 

Rozpočtové opatrenie  č. 12 - OZ                                                                                       zo dňa 13.12.2018 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne:  
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2018   

Druh príjmu 
  

Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 014 099,00 2 951 949,00 2 732 138,00 -219 811,00 
PRÍJMY OBEC 1 933 802,00 2 809 260,00 2 583 841,00 -225 419,00 
BEŽNÉ príjmy 1 574 754,00 1 606 973,00 1 642 396,00 35 423,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  343 416,00 343 416,00 0,00 
Finančné operácie 359 048,00 858 871,00 592 029,00 -266 842,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 6 000,00 6 000,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 80 297,00 142 689,00 148 297,00 5 608,00 
BEŽNÉ príjmy 80 297,00 119 360,00 123 290,00 3 930,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 23 329,00 25 007,00 1 678,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2018   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 014 099,00 2 937 157,00 2 616 934,00 -320 223,00 
VÝDAVKY OBEC 1 028 270,00 1 874 467,00 1 567 775,00 -306 692,00 
BEŽNÉ výdavky 450 413,00 513 994,00 484 319,00 -29 675,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 577 857,00 1 360 473,00 1 077 456,00 -283 017,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 6 000,00 6 000,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 985 829,00 1 062 690,00 1 049 159,00 -13 531,00 
BEŽNÉ výdavky 985 829,00 1 059 570,00 1 046 039,00 -13 531,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  3 120,00 3 120,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV   

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 6 000,00 6 000,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 167 099,00 158 917,00 153 863,00 -5 054,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 167 099,00 158 917,00 153 863,00 -5 054,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 10 175,00 36 130,00 33 734,00 -2 396,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 10 175,00 33 630,00 31 234,00 -2 396,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 2 500,00 2 500,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 50 618,00 110 073,00 105 239,00 -4 834,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 50 618,00 110 007,00 105 173,00 -4 834,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 66,00 66,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 721 807,00 1 492 270,00 1 201 770,00 -290 500,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 154 950,00 146 883,00 135 900,00 -10 983,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 566 857,00 1 345 387,00 1 065 870,00 -279 517,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 4 900,00 11 017,00 6 148,00 -4 869,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 900,00 6 807,00 5 438,00 -1 369,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 4 210,00 710,00 -3 500,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 18 500,00 18 150,00 15 689,00 -2 461,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 18 500,00 18 150,00 15 689,00 -2 461,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 



800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 55 171,00 47 910,00 45 332,00 -2 578,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 44 171,00 39 600,00 37 022,00 -2 578,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 11 000,00 8 310,00 8 310,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE   0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 1 028 270,00 1 874 467,00 1 567 775,00 -306 692,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 450 413,00 513 994,00 484 319,00 -29 675,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 577 857,00 1 360 473,00 1 077 456,00 -283 017,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 6 000,00 6 000,00 
9 - VZDELÁVANIE 985 829,00 1 062 690,00 1 049 159,00 -13 531,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 985 829,00 1 059 570,00 1 046 039,00 -13 531,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 3 120,00 3 120,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 985 829,00 1 062 690,00 1 049 159,00 -13 531,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 985 829,00 1 059 570,00 1 046 039,00 -13 531,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 3 120,00 3 120,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 014 099,00 2 937 157,00 2 616 934,00 -320 223,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 436 242,00 1 573 564,00 1 530 358,00 -43 206,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 577 857,00 1 363 593,00 1 080 576,00 -283 017,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin.operácie 0,00 0,00 6 000,00 6 000,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 0,00 14 792,00 115 204,00 100 412,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     235 328,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     -737 160,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     611 036,00   

   109 204,00  
Rozpočtovým opatrením sa upravoval rozpočet v časti príjmov o výnos dane, zároveň dotácia 
z ÚPSVR. Výdaj – čerpanie podľa skutočnosti. Zároveň sa upravovalo čerpanie rezervného 
fondu za rok 2018 v celkovej sume 224 029,- Eur na kapitálové výdavky podľa skutočných 
výdavkov. Úpravu aj čerpania investičného úveru na NFP k projektu „Turistika bez hraníc – 
rozvoj poľsko-slovenského turistického chodníka z Jeleśne do Klina“ zo schválenej sumy 
400000,- Eur na výšku skutočného čerpania t.j. 368 000,- Eur. 

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili rozpočtové opatrenie č. 12.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

Rozpočtové opatrenie č. 12 bolo schválené.  

 

B) Návrh Programový rozpočet na roky 2019/2021 obce Klin (predkladá Mgr. Svetláková) 
Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom Návrh Programového rozpočtu na roky 
2019/2021. Rozpočet musí byť zverejnený minimálne 15 dní vopred. Zverejňuje sa skutočný 
na tri roky dozadu a tri roky dopredu. Rozpočet na rok 2019 je záväzný a schvaľuje ho OZ na 
úrovni hlavných programov. Rozpočet na ďalšie roky 2020-2021 sa berie na vedomie. Bežný 
rozpočet na rok 2019 je vytvorený ako prebytkový a kapitálový ako schodkový. Príjem 
upravený aj o preplatenie žiadosti o platbu z projektu intereg – turistika bez hraníc. Konečný 
by mal byť prebytkový po preplatení platby a splatení úveru. Výdavky rozpočtu boli 
nachystané podľa predchádzajúceho obdobia. Riaditeľka ZŠ s MŠ Klin, že dostali informáciu 
o schválení projektu, ktorý podávali vlani na ziadenie a vybavenie technických učební. Takže 
bude potrebné spolufinancovanie zo strany obce. Súčasťou rozpočtu sú aj príjmy a výdaje ZŠ 
s MŠ Klin. Rozpočet počíta s príjmom vo výške 2 256 980,00 Eur a výdavkami vo výške 
2 132 665,00 Eur, prebytok rozpočtu vo výške 124 315,00 Eur.  

 



Programy rozpočtu zahŕňajú jednotlivé oblasti života obce. Program 1 – mzdy pre starostu, 
pracovníkov obecného úradu, kontrolóra, chod obecného úradu, audity, členské príspevky, 
bankové poplatky ako aj úver. Program 2 – propagačné a reklamné predmety, rôzne prezenty, 
knihy, Echo Klina. Program 3 – odmeny pre poslancov a členov komisií, výdavky na verejné 
obstarávania, geometrické plány, štúdie, výdavky na správu a údržbu majetku a vzdelávanie. 
Program 4 – je najobšírnejší. Sú tam zahrnuté výdavky na služby občanom ako evidencia 
obyvateľstva, cintorín, dom smútku, spoločný stavebný úrad, komunikácie, verejno-prospešné 
práce, rozhlas verejné osvetlenie, výdavky na vodovod a kanalizáciu. Program 5 – bezpečnosť 
a ochrana, požiarna ochrana, výdavky na kamerový systém. Program 6 – výdavky na športovú 
činnosť - športové kluby. Program 7 – kultúra – prevádzka a údržba kultúrneho domu, obrady, 
záujmové vzdelávanie – dohody na mimoškolské aktivity. Program 9 – vzdelávanie. Tu sú 

PROGRAMOVÝ ROZPOČET NA ROKY 2019 - 2021 obce KLIN 
Schválené Obecným zastupiteľstvom v Kline dňa 13.12.2018 

ROZPOČET 
Skutočné 
plnenie za 
rok 2016 

Skutočné 
plnenie za 
rok 2017 

Rozpočet na 
rok 2018 

Očakávaná 
skutočnosť 
za rok 2018 

Rozpočet na 
rok 2019 

Rozpočet na 
rok 2020 

Rozpočet na 
rok 2021 

1. PRÍJMY - OBEC 1 499 451,84 1 678 370,61 1 933 802,00 2 809 260,00 2 115 138,00 1 747 138,00 1 747 138,00 
BEŽNÉ PRÍJMY 1 477 028,00 1 549 414,26 1 574 754,00 1 606 973,00 1 747 138,00 1 747 138,00 1 747 138,00 

100 - daňové príjmy 876 228,24 902 731,24 933 310,00 935 774,00 1 047 904,00 1 047 904,00 1 047 904,00 
200 - nedaňové príjmy 32 084,70 35 536,19 28 052,00 25 551,00 21 435,00 21 435,00 21 435,00 

300 - granty a transfery 568 715,06 611 146,83 613 392,00 645 648,00 677 799,00 677 799,00 677 799,00 
KAPITÁLOVÉ PRÍJMY 14 423,84 128 956,35 0,00 343 416,00 368 000,00 0,00 0,00 

200 6 423,84 0,00 0,00 580,00 0,00 0,00 0,00 
300 8 000,00 128 956,35 0,00 342 836,00 368 000,00 0,00 0,00 

FINANČNÉ PRÍJMY 8 000,00 0,00 359 048,00 858 871,00 0,00 0,00 0,00 
400 - príjmové operácie 8 000,00 0,00 359 048,00 458 871,00 0,00 0,00 0,00 

500 - úvery, pôžičky a návratné 
výpomoci 

0,00 0,00 0,00 400 000,00 0,00 0,00 0,00 

2. PRÍJMY - RO (ZŠ s MŠ) 82 498,44 32 240,31 80 297,00 142 689,00 141 842,00 141 842,00 138 382,00 
BEŽNÉ PRÍJMY 64 595,33 32 240,31 80 297,00 119 360,00 123 547,00 123 547,00 120 087,00 

200 - nedaňové príjmy 31 302,64 28 490,91 74 999,00 84 357,00 77 395,00 77 395,00 77 395,00 
300 - granty a transfery 33 292,69 3 749,40 5 298,00 35 003,00 46 152,00 46 152,00 42 692,00 

KAPITÁLOVÉ PRÍJMY  17 903,11 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 
200 - nedaňové príjmy 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 

300 - granty a transfery 17 903,11 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 0,00 
FINANČNÉ PRÍJMY 0,00 0,00 0,00 23 329,00 18 295,00 18 295,00 18 295,00 

400 - príjmové operácie 0,00 0,00 0,00 23 329,00 18 295,00 18 295,00 18 295,00 
PRÍJMY SPOLU : 1 581 950,28 1 710 610,92 2 014 099,00 2 951 949,00 2 256 980,00 1 888 980,00 1 885 520,00 

1. VÝDAVKY - OBEC 526 333,38 762 382,74 1 028 270,00 1 874 467,00 958 569,00 521 267,00 521 267,00 
BEŽNÉ VÝDAVKY  (600) 358 412,81 407 020,33 450 413,00 513 994,00 478 369,00 449 267,00 449 267,00 
KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY  (700) 167 920,57 355 362,41 577 857,00 1 360 473,00 112 200,00 72 000,00 72 000,00 
FINANČNÉ VÝDAVKY  (800) 0,00 0,00 0,00 0,00 368 000,00 0,00 0,00 

2. VÝDAVKY - RO (ZŠ s MŠ) 869 370,45 901 665,93 985 829,00 1 062 690,00 1 174 096,00 1 174 096,00 1 170 636,00 
BEŽNÉ VÝDAVKY RO – ZŠ s 
MŠ  (600) 869 370,45 901 665,93 985 829,00 1 059 570,00 1 174 096,00 1 174 096,00 1 170 636,00 

KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY RO - 
ZŠ s MŠ  (700) 0,00 0,00 0,00 3 120,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY SPOLU : 1 395 703,83 1 664 048,67 2 014 099,00 2 937 157,00 2 132 665,00 1 695 363,00 1 691 903,00 
HOSPODÁRENIE OBCE 186 246,45 46 562,25 0,00 14 792,00 124 315,00 193 617,00 193 617,00 

PROGRAMY OBCE                           
(druh výdavku) 

Skutočné 
plnenie za 
rok 2016 

Skutočné 
plnenie za 
rok 2017 

Rozpočet na 
rok 2018 

Očakávaná 
skutočnosť 
za rok 2018 

Rozpočet na 
rok 2019 

Rozpočet na 
rok 2020 

Rozpočet na 
rok 2021 

1 - PLÁNOVANIE, 
MANAŽMENT A KONTROLA 122 256,72 137 481,59 167 099,00 158 917,00 612 385,00 185 283,00 185 283,00 

2 - PROPAGÁCIA A REKLAMA  12 338,63 12 953,59 10 175,00 36 130,00 9 138,00 9 138,00 9 138,00 
3 - INTERNÉ SLUŽBY OBCE 29 134,29 37 306,24 50 618,00 110 073,00 65 844,00 65 844,00 65 844,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 299 197,51 478 548,16 721 807,00 1 492 270,00 200 805,00 200 805,00 200 805,00 
5 - BEZPEČNOSŤ A OCHRANA  14 668,05 8 141,65 4 900,00 11 017,00 7 860,00 4 660,00 4 660,00 
6 - ŠPORT 22 897,63 24 258,65 18 500,00 18 150,00 25 050,00 18 050,00 18 050,00 
7 - KULTÚRA 25 840,55 63 692,86 55 171,00 47 910,00 37 487,00 37 487,00 37 487,00 
9 - VZDELÁVANIE 869 370,45 901 665,93 985 829,00 1 062 690,00 1 174 096,00 1 174 096,00 1 170 636,00 
S P O L U : 1 395 703,83 1 664 048,67 2 014 099,00 2 937 157,00 2 132 665,00 1 695 363,00 1 691 903,00 



všetky výdavky pre ZŠ s MŠ Klin. Keďže bol výnos dane vyšší o 113 000,- Eur navýšili sa 
niektoré položky v programoch.  

P. riaditeľka sa dotazovala na balíčky pre prvákov zo ZŠ s MŠ kto ich bude hradiť, pretože 
v niektorých obciach sa dáva na balíčky pre deti vyššia suma. Mal by sa do toho zapojiť aj 
štát, pretože vybavenie prváka do školy nie je malá položka, vyjde to okolo 100,- Eur. P. 
Svetláková jej odpovedala, že navýšila rozpočet interne, takže obec počíta sa balíčkami.  

Upravovali sa kapitálové výdavky vo výške 112 000,- Eur, výdavky na kúpu auta 37 000,-
Eur, na nákup pozemkov pod MK a asfaltovanie, výdavky na environmentálny fond, kde by 
sa budoval vodovod 10 000,- Eur, rekonštrukciu a zhodnotenie obecného majetku 12 000,- 
Eur. P. Kekeľáková Laššáková sa pýtala aké budovy sú financované z rozpočtu obce? 
Starosta jej odpovedal ktoré sú to. 

P. Svetláková povedala, že po preplatení platby z Poľska by malo byť v rozpočte na 
nezapočítané výdavky cca 124 000,- Eur, ako napr. spolufinancovanie projektu pre ZŠ 
a hlavne treba vyriešiť stravovanie školákov do septembra.  

Starosta požiadal poslancov aby schválili programový rozpočet na rok 2019.   

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

Programový rozpočet bol schválený.  

Starosta požiadal poslancov aby vzali na vedomie programový rozpočet na roky 2020 – 2021.   

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

Rozpočet na roky 2020-2021 bol vzatý na vedomie.  

 

C) Stanovisko hlavného kontrolóra 

Kontrolórka obce predniesla svoje stanovisko k návrhu rozpočtu obce Klin na rok 2019 
s výhľadom na roky 2020 – 2021. Kontrolórka obce vyjadrila, že rozpočet na rok 2019 je 
koncipovaný ako vyrovnaný, že bežný rozpočet je zostavený ako schodkový, kapitálový 
rozpočet a finančné operácie sú koncipované ako prebytkové.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtom je zamerané najmä na posúdenie súladu návrhu 
rozpočtu so zákonom o rozpočtových pravidlách, zásadami na zostavenie rozpočtu, na 
identifikáciu rizík a rezerv plnenia rozpočtových príjmov a výdavkov ako aj hospodárnosť 
a efektívnosť rozpočtovaných prostriedkov. Hlavná kontrolórka odporúča OZ aby rozpočet 
schválili.  

Starosta požiadal poslancov aby vzali na vedomie správu kontrolórky k rozpočtu na roky 
2019 – 2021.   

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

Stanovisko bolo vzaté na vedomie.  



K bodu 4. Návrh VZN č. 34/2018 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými 
stavebnými odpadmi na území obce Klin (predkladá Ing. Košútová) 

Pracovníčka obce Katarína Košútová predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 
34/2018 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území 
obce Klin . 

Začali sa nám kopiť rozhádzané pneumatiky po obci, riešením sa stalo to, že sa spísala 
zmluva so spoločnosťou, ktorá nám ich bude odvážať. Z toho dôvodu sa muselo zmeniť VZN 
o nakladaní s odpadmi. Spoločnosť Eltma dá rozpis, kedy budú tieto pneumatiky odvážať, 
alebo sa im bude volať podľa potreby, ak tých nazbieraných pneumatík nebude až tak veľa. 
Starosta vyjadril spokojnosť, že už aj tento problém v zbere odpadu je ošetrený. P. Košútová 
povedala, že zber určitých odpadov je nepoplatkovaný, nech to radšej dávajú k obecnému 
úradu na kopu ako to majú vyvážať niekde na pole.  

Starosta požiadal poslancov aby schválili VZN č. 34/2018.   

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

VZN bolo schválené.  

 

K bodu 5. Návrh VZN č. 35/2018 o miestnych daniach a o podmienkach určovania a 
vyberania miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 
území obce Klin (predkladá Ing. Košútová) 

Pracovníčka obce Katarína Košútová predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 
35/2018 o miestnych daniach a o podmienkach určovania a vyberania miestneho poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Klin. 

Toto VZN bolo upravené v bodoch 8, 9, 10, ktoré sa zlúčili, zároveň kvôli úprave 
predchádzajúceho VZN. Cena žetónu na smeti zostáva rovnaká, ako predchádzajúci rok. 
Starosta informoval, že ľudia sa pýtajú, prečo sa za odpad na zbernom dvore platí lístkami 
a nie je to zadarmo. Bolo by vhodné, aby aj poslanci rozširovali povedomie, že je to preto tak, 
lebo máme žetónový – množstevný zber, teda keďže majú poplatok za komunálny odpad 
lacnejší, je potrebné aby ten, kto potrebuje využiť zberný dvor, musí si za odpad platiť aj tam. 
P. Košútová doplnila, že je to takto spravodlivejšie, kto produkuje ten si to zaplatí. Poslanci sa 
pýtali, prečo smetiari nevyvážajú všade smeti. Starosta hovoril, že kde nevyvážajú Technické 
služby DK, tam zbierajú naši zamestnanci. A navyše sa robí dozber, ak je potreba. A ďalej sa 
ľudia pýtajú prečo nevyváža NO, ale DK? Lebo nikto iný nechce. Ďalej treba ľudí 
informovať, že čím viac budú separovať, tým sa bude za odpad menej platiť. P. Košútová 
doplnila, že sa zbiera aj prepálený olej a tuky. Za rok je potrebné nazbierať 102 l a aj drobný 
stavebný odpad 23 t.  

Starosta požiadal poslancov aby schválili VZN č. 35/2018.   

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

VZN bolo schválené.  

 



K bodu 6. Zmena prílohy č. 1 k VZN č. 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka školského klubu detí a potencionálneho 
stravníka školskej jedálne so sídlom na území obce Klin a na záujmové vzdelávanie detí 
s trvalým pobytom na území obce Klin 

Pracovníčka obce Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom návrh prílohy č. 1  
k VZN č. 27/2016 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, na 
žiaka školského klubu detí a potencionálneho stravníka školskej jedálne so sídlom na území 
obce Klin a na záujmové vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce Klin od 5 do 15 
rokov.  

Na základe predloženého počtu detí k 15.9.2018 – zmena výšky príspevku do MŠ na 1 dieťa – 
2265,43 Eur. Príloha č. 1 VZN obce Klin č. 27/2016 zo dňa 15.12.2016 s platnosťou od 
01.01.2019 sa mení a dopĺňa nasledovne: 
Kategória škôl a školských 
zariadení 

Dotácia na mzdy a prevádzku 
na 1 žiaka v Eur Počet detí Rozpočet na rok v Eur 

Materská škola 2.265,43 € 108 244.667,00 

Školský klub detí 489,01 € 58 28.363,00 

Školská jedáleň  262,37 € 325 85.272,00 

Kategória škôl a školských zariadení Rozpočet na rok v Eur 

Základná škola s materskou školou – záujmové vzdelávanie 5.040,00 

SPOLU : 363.342,00 

P. Svetláková doplnila, že sa dáva spolu 36,6% z výnosu dane a posielané je to mesačne 
v 1/12. Ďalej sa z rozpočtu obce financujú záujmové aktivity detí od 5 do 15 rokov.   

P. Kekeľáková Laššáková sa pýtala koľko % z dotácie ide na réžiu a koľko na mzdy? 
Riaditeľka jej odpovedala, že ľahšie to bude vypočítať od nového roka. Ďalej hovorila, že je 
to teraz najvyšší nárast detí do ŠKD – zatiaľ ostal poplatok v rovnakej výške, ale rozmýšľajú 
nad zvýšením, ale situáciu nárastu detí v klube to pravdepodobne nezmení. P. Kekeľáková 
Laššáková ešte informovala, že od rodičov počuť často sťažnosti na predĺženie času 
prevádzky klubu. Riaditeľka jej odpovedala, že rodičia si píšu požadovaný čas pri prihláške, 
ale v prípade, že tam ostanú len dve deti nie je ekonomické platiť učiteľku, ďalšiu hodinu 
alebo dve. P Svetláková dodala, že rozpočet ZŠ s MŠ je na tento rok už navýšený o 63 000,- 
Eur.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili návrh zmeny prílohy č. 1 k VZN 27/2016 o určení 
výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy, na žiaka školského klubu detí 
a potencionálneho stravníka školskej jedálne so sídlom na území obce Klin a na záujmové 
vzdelávanie detí s trvalým pobytom na území obce Klin na rok 2019. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

Zmena prílohy č. 1 k VZN 27/2016 bola schválená.  

 

K bodu č. 7 – Žiadosti občanov 

A) Obec má právo z rozpočtu poskytnúť PO a FO podnikateľom dotáciu na činnosť. Boli nám 
doručené 4 žiadosti. 

1. Žiadosť TJ Tatran Klin o dotáciu vo výške 16 840,- Eur z toho 2 000,- Eur pre hokejový 
klub. V minulom roku žiadali 13 000,- Eur, z toho bolo 2 000,- Eur pre hokejový klub. 



Žiadaná dotácia je na chod klubu, stúpli im výdavky na trénera a rozhodcov. Poslanci 
vyjadrili nesúhlas až z takým navýšením, podali návrh na zvýšenie o 1 000,- Eur oproti 
minulému roku. P. Kekeľáková Laššáková sa pýtala, ako je to s výdavkami na elektrinu 
a vodu, či tieto sú uhrádzané z dotácie, alebo sa platia ešte navyše. Odpovedala p. 
Svetláková, že áno.   

Starosta vyzval poslancov aby schválili dotáciu pre TJ Tatran Klin vo výške 14 000,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 7 z prítomných 8 poslancov 
OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : Ľudovít Svetlošák, t.j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ 
Dotácia pre TJ Tatran Klin bola schválená.  

2. Žiadosť OZ Orlovňa o dotáciu vo výške 300,- Eur. Je to na uhradenie nákladov za 
telocvičňu pre cvičiace ženy z obce.  

Starosta vyzval poslancov aby schválili dotáciu pre OZ Orlovňa vo výške 300,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Dotácia pre OZ Orlovňa bola schválená.  

3. Žiadosť Petra Triebeľa o dotáciu vo výške 2 000,- Eur. Je to na výdavky na kultúrne 
podujatia organizované v obci. P. Svetláková hovorila, že v minulosti mu boli poskytované 
dotácie na Box club Triebeľ, ale na tento rok by ju chcel využiť na tieto podujatia 
a výdavky s nimi súvisiace.    

Starosta vyzval poslancov aby schválili dotáciu pre Petra Triebeľa vo výške 2 000,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Dotácia pre Petra Triebeľa bola schválená.  

4. Žiadosť Jednoty dôchodcov o dotáciu vo výške 1 000,- Eur. Na preplatenie výdavkov 
s autobusovou dopravou na kultúrne podujatia.    

Starosta vyzval poslancov aby schválili dotáciu pre Jednotu dôchodcov vo výške 1 000,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Dotácia pre Jednotu dôchodcov bola schválená.  

5. Žiadosť CVČ Námestovo o dotáciu vo výške 7,50 Eur/ 1 dieťa. CVČ navštevuje 17 detí 
z obce, tak by celková dotácia bola vo výške 1 020,- Eur.     

Starosta vyzval poslancov aby schválili dotáciu pre CVČ Námestovo vo výške 1 020,- Eur.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Dotácia pre CVČ Námestovo bola schválená. 

P. Kekeľáková Laššáková sa pýtala, či DHZ Klin nepodala žiadnu žiadosť o dotáciu. 
Odpovedala jej p. Svetláková, že oni nie sú samostatný subjekt, minulý rok mali vyčlenené na 
výdavky 3 600,- Eur a aj na tento rok majú vyčlenené prostriedky na výdavky.   

B) Ďalšou je žiadosť o výstavbu RD – je to opätovná žiadosť, už bola na rokovaní 
16.10.2018. Mali sa dohodnúť kadiaľ by viedla MK. Vyčlenili si priestor na cestu v šírke 5,5 
m. Lenže je pod nimi ešte pozemok Vladimíra Adamčíka a bolo by dobré aby tú cestu potiahli 
aj na ten ďalší pozemok. P. Luka navrhuje zokruhovanie tejto cesty až po Ľubomíra Luku. 
Obtelefonoval vlastníkov pozemkov a súhlasili by, aspoň väčšina. Starosta odpovedal, že by 



to bolo dobré riešenie. Hurák v podstate prístupovú cestu má, ale z hľadiska obce sa cesta 
nemôže lievikovať – teda nemôže byť na konci užšia, ako na začiatku. P. Košútová nevidí 
problém už s doriešením cesty pokiaľ by sa vlastníci dohodli na začiatku tak ako navrhuje p. 
Luka. P. Svetlošák súhlasí, pretože je určite lepšie riešenie mať najskôr cestu a až potom 
výstavbu RD. Starosta navrhuje zvolať stavebnú komisiu za účelom prejednania MK 
s vlastníkmi pozemkov v časti od Martina Volfa až po Dominika Huráka, lokalita nad ul. 
Kunová do konca januára. Vyjadrenie žiadateľom potom pôjde na základe rozhodnutia zo 
zasadania stavebnej komisie.  
Starosta navrhuje zobrať žiadosť na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie.  

C) Žiadosť ZŠ s MŠ o zakúpenie auta na prevoz stravy. Terajšie vozidlo je v dezolátnom 
stave, na opravy sa za posledný rok minulo už 2 000,- Eur. STK končí vo februári 
a s najväčšou pravdepodobnosťou už neprejde. Starosta informoval, že si už robil aj prieskum 
trhu na kúpu auta, koľko by približne vyšla kúpa nového auta, ale nepozeral nejaké malé, ale 
už typ dodávky – tranzit, aby sa v prípade potreby dalo použiť aj pre obec. Cena sa pohybuje 
cca 15 000,- Eur, strop 20 000,- Eur. Riaditeľka by chcela kúpiť fiat Doblo cena s DPH by 
vyšla 16 800,- Eur. Prevážajú na ňom všetky potrebné veci pre školu od toaletného papiera po 
počítače, ale hlavne stravu. Starosta hovorí, že by malo byť 5 miestne. Také ako hovorí p. 
riaditeľka je nevýhodné, už len z toho pohľadu, že sa na ňom nedá previesť nič väčšie. Malo 
by to byť dodávkového typu. Treba sa rozhodnúť, aby sa vedelo pripraviť VO. Dohodli sa na 
dodávke typu L1H1 – 6 miestne.  
Starosta vyzval poslancov aby schválili kúpu dodávky L1H1. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola schválená.  

D) Žiadosť Dalibora Klozika na zriadenie reštaurácie v priestoroch dolnej sály. Chcel by si 
urobiť prieskum trhu, či zriadenie takejto reštaurácie je žiadané. Starosta sa s ním rozprával, 
nápad je to výborný, lenže problémom je financovanie opráv v spodnej sále. A ďalším 
problémom je od septembra stravovanie v škole. Nemáme priestory v škole na odstravovanie 
ďalších 160 stravníkov. P. riaditeľka uviedla, že už teraz sa varí 317 obedov a je to hraničný 
počet a nevie si predstaviť keď pribudne 160 stravníkov. Starosta – pravdepodobne by bolo 
najvýhodnejším riešením stravovať ich v dolnej sále. Určite bude potrebné urobiť nejaké 
stavebné úpravy, zariadiť na novo kuchyňu atď. Nebolo by to zlé, priestory by sa aj po 
ukončení stravovania zo ZŠ využili buď na krátkodobý, alebo dlhodobý prenájom. Vyjadril 
skôr nádej, že to „bezplatné“ stravovanie do septembra zrušia. Štát prispieva na obedy 1,20 
Eur a zvyšok nechali na obciach a nie je v našich silách a nie je ani v rozpočte toľko, aby sa to 
poriešilo za tak krátke obdobie. P. Tomaštík navrhol, či by sa dočasne nemohli zrušiť šatne, 
aby sa vyriešilo stravovanie. Starosta povedal, že je to jedna z možností. Riaditeľka nesúhlasí, 
je to krok naspäť. Starosta navrhol aby sa žiadosť p. Klozika nateraz považovala za 
bezpredmetnú a v prípade aktuálnosti, nech ju podá opätovne. 
Starosta navrhuje zobrať žiadosť na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie.  



E) Žiadosť P. Kekeľákovej Laššákovej na riešenie havarijného stavu potoka Kliňanka, jeho 
údržbu a aktívnu spoluprácu s Povodím Váhu. P. Kekeľáková Laššáková vie, že potok nie je 
naše vlastníctvo, ale vie aj to, že v určitých úsekoch sú jeho brehy v katastrofálnom stave 
napr. pri Štefánii Ganobjakovej, alebo pri hornej MŠ – rúca sa tam celý oporný múr. Pýta sa 
či sa nedá nejako intervenovať alebo zatlačiť na Povodie váhu aby to riešili. Starosta hovorí, 
že mi to neporiešime, lebo to nie je naše vlastníctvo a oni to riešiť nebudú. Riešil sa aj oporný 
múr pri Balekovi, kde už hrozilo, že sa zosunie aj komunikácia. Bol prísľub, že finacovať sa 
to bude na tretiny – Obec Klin, Správa ciest a Povodie váhu a nakoniec to celé platila obec. P. 
Kekeľáková Laššáková povedala, aby sa aspoň poriešil ten breh pri MŠ, aby sa tam urobil 
poriadok. Starosta hovoril, že je to všetko súkromné vlastníctvo, ale poriadok sa tam urobiť 
môže.  

Starosta navrhuje zobrať žiadosť na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie.  

F) Žiadosť P. Kekeľákovej Laššákovej na zmodernizovanie obecného rozhlasu napr. formou 
aplikácie. Starosta odpovedal, že sa koncom roka menil kábel, pretože bol v niektorých 
úsekoch ešte pôvodný a tak sa strácal signál. Teraz sa budú postupne meniť amplióny 
v miestach, kde to bude potrebné. P. Kekeľáková Laššáková hovorila, že niektorým 
nepomôže ani to, pretože sú dlho v práci a rozhlas aj tak nepočujú, tak navrhuje zriadiť 
aplikáciu na zasielanie SMS s hlásením. Starosta povedal, že sa môže, keď na to budú zvyšné 
peniaze.  
Starosta navrhuje zobrať žiadosť na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie.  

G) Žiadosť P. Kekeľákovej Laššákovej na riešenie oplotenia a parkovania pri hornej MŠ. 
Starosta jej odpovedal, že tam je jediná možnosť ako riešiť parkovanie a to je odbagrovať 
kopec a postaviť oporný múr. Takže teraz neprichádza do úvahy, pretože v MŠ je potreba 
riešiť havarijný stav strechy, ktorá sa dlhodobo napriek upozorneniam odkladala.  
Starosta navrhuje zobrať žiadosť na vedomie.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Žiadosť bola vzatá na vedomie.  

H) Žiadosť P. Kekeľákovej Laššákovej na dokončenie altánku pri hornej MŠ. Náklady na 
dokončenie by boli vo výške 5 000,- Eur aby sa mohol využívať. P. Kekeľáková Laššáková 
hovorila, že už pár krát vybavovala nejakú dotáciu pre MŠ. Pri tej poslednej sa so 
zástupkyňou pre MŠ dohodla, že bude robiť pre to všetko aby sa altánok dokončil, ale nevyšlo 
to. Celá dotácia sa minula na vybudovanie základnej platne. Zavadzajú tam stromy a je tam 
spád, tak tam deti nemôžu byť. Keby sa to dokončilo, tak to s deťmi môžu využívať 
celoročne, inak by tá betónová platňa začne zvetrávať a rozpadne sa. Riaditeľka navrhla 
starostovi, či by sa nedalo zabezpečiť nejako aspoň drevo cez urbár. A hlavne sa to musí 
urobiť poriadne, aby to mohlo prejsť cez všetky potrebné kontroly. Starosta hovoril, že obec 
na toto teraz peniaze nemá, sú oveľa dôležitejšie veci, ako napríklad strecha.  
Starosta žiada poslancov aby vyjadrili svoj názor.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Luka, Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea 
Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 6 z prítomných 8 poslancov OZ, 
ZDRŽALSA : Ing. Peter Jendroľ, Dušan Gonšenica, t.j. 2 z prítomných 8 poslancov OZ, 
PROTI : 0 
Žiadosť bola schválená.  

 

K bodu č. 8 – Rôzne  

A) Kontrolórka obce predniesla plán kontrolnej činnosti na rok 2019, ktorý sa robí v súlade so 
zákonom 369/1990 o obecnom zriadení. Plán kontrolnej činnosti zahŕňa kontroly, ktoré sa 
robia zo zákona, samozrejme sa môžu vykonávať aj kontroly, ktoré sú na podnet. Rieši 
pripomienky k zmluvám alebo k rokovaniam. Kontrolór musí na základe kontroly spísať 
vyjadrenie. Tento kontrolný plán sa podľa potreby môže meniť. Je potrebné ho schváliť, aby 
sa tieto kontroly mohli vykonávať.  
Starosta vyzval poslancov aby schválili kontrolný plán činnosti na rok 2019. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Kontrolný plán bol schválený.  

B) P. Huráková predniesla vysvetlenie Komunitného plánu sociálnych služieb. Novelou 
zákona 448/2008 došlo k zmene povinností obci. Obec má povinnosť vypracovať a schváliť 
svoj KPSS na základe národných priorít rozvoja sociálnych služieb, v ktorom zohľadňuje 
miestne špecifiká a potreby fyzických osôb v oblasti sociálnych služieb poskytovaných vo 
svojom územnom obvode. Určuje potreby rozvoja sociálnych služieb a určuje personálne, 
finančné, prevádzkové a organizačné podmienky na ich zabezpečenie. Do 15 dní od 
schválenia sme povinní ho predložiť na VÚC. Každoročne sa vyhodnocuje plnenie KPSS 
alebo koncepcia rozvoja sociálnych služieb. Obec je povinná vydať poskytovateľovi sociálnej 
služby na jeho žiadosť bezplatné písomné vyjadrenie o súlade predloženej žiadosti 
o poskytnutie finančného príspevku s KPSS obce.  
Starosta vyzval poslancov aby schválili KPSS obce Klin. 
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Komunitný plán sociálnych služieb bol schválený.  

C) Je potrebné doplniť členov do Rady školy pri ZŠ s MŠ Klin z radov poslancov obecného 
zastupiteľstva. Starosta teda deleguje Bc. Andreu Kekeľákovú Laššákovú, Ing. Petra Jendroľa 
a Dušana Gonšenicu. Ako štvrtého by doplnil Viliama Bahledu, po zložení sľubu.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 

D) Starosta informoval poslancov, že sa blíži čas sviatkov a preto sa chce hneď na tomto 
zastupiteľstve opýtať, či a o ktoré spoločenské podujatia organizované obcou majú záujem. 
Sú nová zostava OZ, tak nech si povedia svoj názor. Sú zaužívané Deň športu a kultúry, 
Obecné páračky, Silvestrovský punč. Najbližšie je Silvestrovský punč a je otázka, či ho 
budeme robiť, alebo nie? Niekto by sa musel obetovať aby ho prišiel uvariť. P. Gonšenica 
navrhuje vymeniť na novoročný, alebo napr. punč po jasličkovej? Starosta vyzval poslancov, 
aby sa prihlásili nejaký dobrovoľníci. Nikto sa neprihlásil. Pýtal sa či ho chcú zrušiť.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Dominik Tomaštík, Bc. 
Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 7 z prítomných 8 poslancov 
OZ, ZDRŽALSA : Ľudovít Svetlošák, t.j. 1 z prítomných 8 poslancov OZ, PROTI : 0 
Tohoročný Silvestrovský punč bol zrušený. Starosta doplnil, že on zoberie šampanské a pôjde 
k soche ako zástupca obce.  

P. Kekeľáková Laššáková sa pýtala, či by sa Deň matiek nedal preložiť na iný deň, aj učiteľky 
sú matky a tiež by radi strávili nedeľu doma. Či by to nemohlo byť cez týždeň. Starosta jej 
povedal, že Deň matiek je stanovený na druhú májovú nedeľu a nevidí dôvod na to aby sa to 
dávalo na iný deň. Aj obecné akcie sú konané cez víkend a nikto ich nemení, len preto, že 
máme aj my rodiny.  

Ďalšou obecnou akciou je Deň športu a kultúry. P. Gonšenica navrhol zmenu tohto nič 
nehovoriaceho názvu na Obecný deň, všetci súhlasili. P. Tomaštík navrhol zaangažovať do 
tejto akcie mladých, navrhuje zriadenie aj rady mládeže, aby sa mladí začali zapájať do života 
v obci. Doplnil ešte, že obec nemá svoje kultúrne miesto, nemyslí si,  že doteraz využívaná 
koliba je najvhodnejšie miesto. Starosta povedal, že tento rok bude Obecný deň súčasťou 
projektu – spolupráca s poliakmi Interreg. V rámci tejto spolupráce budú aj iné akcie – 
kosecký a rezbársky deň.  

P. Kekeľáková Laššáková oznámila, že beží projekt na výsadbu stromčekov, tak keby boli 
ochotní všetci sa tam aspoň hlasovaním cez internet zapojiť.  

Starosta povedal, že by sa na obec zišlo kúpiť nejaké vybavenie na akcie. Doteraz bolo len 
požičiavané a bolo by dobré mať vlastné. Zakúpili by sa stany a nejaké pivné sety. P. 
Tomaštík navrhuje riešiť to cez sponzorské, že by sa dali stánky s občerstvením niekomu 
z podniku s občerstvením a oni by si už stany a pivné sety zabezpečili. Budú mať reklamu a aj 
zisk. Starosta hovorí, že sa môže pri niektorých akciách skúsiť aj tak, ale dobré bude mať na 
obci aj vlastné. Na teraz by sa kúpili 3 kotly, 10 pivných setov – šírka 80 cm a 3 stany.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Dávid Mišek t.j. 8 
z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽALSA : 0, PROTI : 0 
Nákup vybavenia na akcie sa berie na vedomie.  

P. Kekeľáková Laššáková sa pýtala, čo sa dá robiť s tými hanlivými nápismi na parkovisku. 
Starosta odpovedal, že je to už vyriešené. P. Luka sa informoval, ako je to s vrakmi na 
parkovisku, v nedeľu nie je kde parkovať a len tam špatia. Starosta – je to najskôr na riešení 
políciou, ale ak súhlasí p. Mišek mohol by to vyriešiť on je to z rodiny. 

P. Tomaštík sa pýtal ako je to s údržbou umelého trávnika pri hornej MŠ. Siete sú v hroznom 
stave. Kto má na starosti údržbu ihriska. Starosta odpovedal, že v správe to má obec, údržbu 
zabezpečuje p. Vorčák, je tam však neustály problém, pretože on opraví a mladí pokazia - nič 
si nevážia. Ak vyjde nejaká výzva, chceli by sme to opraviť, hlavne umelá potrebuje vymeniť. 

P. Svetlošák sa pýta na vlek, či sa už doriešilo ukončenie prenájmu p. Katrákom. Starosta 
povedal, že už s ním o tom hovoril len to treba dotiahnuť formálne.     
 
 
K bodu č. 9 – Návrh na uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie)  

Člen návrhovej komisie Pavol Večerek prečítal znenie uznesení zo zasadania OZ. Keďže za 
každý bod sa hlasovalo jednotlivo, hlasovanie za celok nie je potrebné. Návrh uznesenia bol 
prijatý.   

 



Záver zasadania OZ 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil.  

 

 

 

         Karol Revaj 
         starosta obce 

 

Overovatelia zápisnice:  Dušan Gonšenica 

 

 Ľudovít Svetlošák 

 

Zapísala: Mgr. Monika Huráková 


